

Title (en)
Espagnolette fitting

Title (de)
Treibstangenbeschlag

Title (fr)
Ferrure à crémone

Publication
EP 1531224 A2 20050518 (DE)

Application
EP 04104756 A 20040929

Priority
DE 10352833 A 20031112

Abstract (en)

Driving rod fitting (3) for locking a leaf (2) in a frame (1) of a window, French doors, etc. comprises a longitudinally guided driving rod (6-8), several lock elements (10-12) driven by the driving rod, and at least one lock plate (13-15) for receiving the lock elements in a locked position. Two adjacently arranged lock elements are fixed to different driving rods. The driving rods are interconnected via coupling elements (16, 17) that are designed so that when the first driving rod is driven, the second driving rod is driven in the opposite direction.

Abstract (de)

Bei einem Treibstangenbeschlag (3) zur Verriegelung eines Flügels (2) in einem Rahmen (1) sind auf einem Flügel (2) mehrere Treibstangen (6 - 8) gegenläufig zueinander geführt. Auf den Treibstangen (6 - 8) sind jeweils Schließelemente (10 - 12) befestigt. Die Schließelemente (10 - 12) bewegen sich durch die gegenläufige Führung der Treibstangen (6 - 8) aufeinander zu oder voneinander weg in auf dem Rahmen (1) angeordneten Schließblechen (13 - 15). <IMAGE>

IPC 1-7
E05C 9/18; E05C 9/12; E05C 9/06

IPC 8 full level
E05C 9/06 (2006.01); **E05C 9/04** (2006.01)

CPC (source: EP)
E05C 9/066 (2013.01); **E05C 9/041** (2013.01)

Cited by
EP2899341A3; GB2436118A

Designated contracting state (EPC)
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IT LI LU MC NL PL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)
EP 1531224 A2 20050518; EP 1531224 A3 20070801; DE 10352833 A1 20050623

DOCDB simple family (application)
EP 04104756 A 20040929; DE 10352833 A 20031112